
   

 

Cao Lyondell Chemie 2014: Overleg is afgetrapt 
 
 
Het cao-overleg is afgetrapt met een bijeenkomst op 6 mei. Uitgebreid is stil gestaan bij 
de economische stand van zaken. LyondellBasell laat heel goede resultaten zien.  
De Europese activiteiten zijn het zorgenkindje, was de boodschap die Lyondell heeft 
gebracht. Natuurlijk heeft Lyondell in dat kader ook gewezen op de loonkosten als 
onderdeel van de vaste kosten en de in hun visie noodzakelijke beperking van deze 
kosten.  
 
Wij hebben van onze kant aangegeven dat, indien Lyondell actief wil zijn en blijven in de 
Rijnmond, ze te maken hebben met de arbeidsmarkt zoals die er lokaal is en dat een 
concurrerend arbeidsvoorwaardenpakket wat ons betreft dan noodzaak is en blijft. 
 
Ruim 100 werknemers van Lyondell hadden een vragenlijst over Duurzame Inzetbaarheid 
van de VAPRO ingevuld en daar is een deelrapport specifiek voor Lyondell van gemaakt. 
De uitkomsten hiervan zijn gepresenteerd en kunnen dienen voor een nader onderzoek 
van de mogelijkheden bij Lyondell. 
 
Ten aanzien van pensioen hebben vakbonden met de OR afgesproken om aan Lyondell te 
laten weten graag in een separaat 3-partijenoverleg te willen kijken naar het nieuwe 
fiscale kader pensioen 2015.  
 
Na de toelichting van onze voorstellenbrief bleek dat Lyondell erg hecht aan uitbreiding 
van de netto beschikbare arbeidstijd. Hierbij is ook het woord terugkomdagen gevallen. 
Wij weten hoe gevoelig deze materie is bij werknemers in de volcontinu. Lyondell zal op 
19 mei inhoudelijk reageren en dan kunnen we zien of er perspectief is op een cao- 
akkoord of dat partijen te ver uit elkaar zitten. 
 
In ieder geval horen jullie na 19 mei nader van ons. 
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